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Markku Weckman ja 31 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen:

”Tulee ryhtyä toimenpiteisiin puurakentamisen tehostamiseksi kaikessa julkisessa rakentamisessa 
Vantaalla.

PERUSTELUT

Kivistön asuntomessuilla toteutettiin puurakenteinen kerrostalo, joka sai messuvierailijoiden lisäksi 
valtakunnallista myönteistä huomiota.

Johdonmukainen jatko puurakentamiselle olisi kosteus- ja homevaurioiden takia purkulistalle 
joutuneen Hämeenkylän koulun korvaaminen puurakenteisena.

Alustavien laskelmien mukaan perinteisellä kaavalla rakennettavan koulun hinnaksi on arvioitu noin 
21 miljoonaa euroa. Tämän lisäksi tilapäisten korvaavien väistötilojen kustannusarvio on useita 
miljoonia.

Puisen koulurakennuksen kustannukset arvioidaan noin kymmeneksi miljoonaksi euroksi eli noin 50 
% halvemmaksi. Puurakenteinen pääasiassa kotimaisesta materiaalista valmistettu koulu valmistuisi 
suunnilleen samassa aikataulussa minkä nyt arvioidaan kuluvan väistötilojen rakentamiseen.

Esimerkkinä voidaan mainita, että Pudasjärven kaupunki on tehnyt yksimielisen periaatepäätöksen 
suosia puuta kaikessa julkisessa rakentamisessa. Pudasjärvellä on parhaillaan rakenteilla puinen 
hirsikoulukampus, joka on valmistuttuaan maailman suurin hirsinen koulu.

Vastaavia esimerkkejä löytyy puurakentamisestaan maailmankuulusta Itävallan Voralbergistä jossa 
rakennetaan ensisijaisesti puusta aina kun se on mahdollista.”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.


